



亚赏传承 设计偏爱

品牌介绍

在过去的26年间,ARTSOME亚赏品牌创始人廖顺南先生,

一直在探索,在极恰平衡的灵感旅途中,步履不停。

ARTSOME亚赏的灵感缪斯来自于东与西的神秘糅合、新与旧的崭新碰撞、古典与时尚

的别致交织。ARTSOME亚赏坚信,保持与世界对话是家具设计的最基本,

最终达到连接更多追求不凡的生活方式。

20多年来只用最纯粹的制作方式,也是世界最昂贵的工艺——纯手工制作。

干ARTSOME亚赏而言,每一张皮革,每一颗钉子,每一个制作工艺,

都是成就一张极具艺术价值沙发的关键。

对工艺的极致追求,让ARTSOME亚赏有足够的信念与实力,向前迈进。 ARTSOME亚赏·由中国制造,至中国创造,扎根中国,面向世界。

BRAND INTRODUCTION

For the past 26 years, Mr. Liao Shunnan, the founder of ARTSOME, to be always sourcing,

in the perfect balance of the inspiration of the journey, keep walking.

The inspiration of ARTSOME comes from the mysterious mixing of east and west,

the new collision of old and new, classicism and fashion of chic interweave. ARTSOME convinced that maintaining dialogue with the world is the most basic of furniture design,

the ultimate link to more pursuit of extraordinary lifestyle.

ARTSOME · made in China, created in China, rooted inina, facing the world Ch.



有质感的艺术生活,会让每一天变得有情有趣艺术并不是矫情造作,而是在平淡的生活里让自己的品位有格调、有温度周末的上午,趁着暖阳憩上一壶咖啡放下往日的疲惫与世界深情拥抱吧!

Artistic life with texture will make every day interestin Art is not pretentious, but to let our taste with style and warmth in dull life.

On the morning of the weekend, let's enjoy a pot of coffee with the warm sun, and put down the exhaustion of the past to embrace the world affectionately!







一件件有温度的设计背后 是一个日日摩挲后见证了时间变化的故事 来自异域的浪漫,历经空间的流转 带来了与众不同的美,是对掌控生活的热爱 倾注了时间和感情来到你身边 成为你的"顶梁柱" 懂你,更懂生活。

Behind each piece of design with warmth is a story that witnesses the change of time after caressing day after day. Romance from a foreign land, through the circulation of space, brings a unique beauty,which is the love of mastering life. We devote our time and affection to you and support you. Understand you, more understand life.







不负好时光,多一分太繁琐, 少一分太单调,一切都是刚刚好 生活里的温婉就是,一杯咖啡,一本书 窝在沙发里不问世事,感受时光慢慢 在繁忙中寻觅一丝静怡,感受慵懒的午后时光。

Enjoy the good time. More is too tedious, and less is too monotonous. Everything is just right. The gentleness of life to enjoy a cup of coffee and a book. Snuggling up in the sofa to feel the time running slowly. Looking for happiness in busy, and experiencing languid afternoon tim







美好的设计总能随着时间 不断散发着善意与温婉 约上三两知己,尽兴畅聊 从青葱年少到芳华岁月 窝在舒服的沙发上让时光慢慢, 陪伴着彼此,诉说着我们的故事。

Nice design always can emit kindness and gentleness ceaselessly along with time.
Enjoy getting together with the best friends, chatting from childhood to youth. Snuggling up in the sofa to feel the time running slowly.

Let's to be there for each other, to tell our stories.







虚与实的视觉组合,简洁与现代,让空间更具通透感。 充分展现了经典和未来之间的紧密联系, 打造出新颖而趣味横生的混搭概念。 用蕴含悠久文化的皮革与亚克力材料的结合, Artsome把材质应用解析体现得淋漓尽致。

The visual combination of virtual and real, concise and modern, make the space more transparent. It fully demonstrates the close connection between the classic and the future, creating a new and interesting concept. With the combination of leather with long-standing culture and acrylic materials, Artsome embodies the material application analysis incisively and vividly.



优雅浅灰系作为空间主基调 塑造温馨恬静的格调 皮箱轮廓造型让复古经典轮回 布艺、皮质与金属的融合镶嵌 精致的质感在色彩的融合中 彰显柔美、淡雅、浪漫的万般风情

As the main keynote of the space, the elegant light grey creates a warm and quiet style. The contour shape of the leather suitcase makes the retro classic reincarnation. The integration of cloth, leather and metal inlay, and delicate texture in the fusion of colors highlight the soft.elegant and romantic style.



